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Notulen vergadering ouderraad 03 december 2024 

 

Aanwezigen: 

Pascal Knoben, Fred Rovers (voorzitter), Rianne Poell, Steffie Verbeek, Jos 

Hendriks (directeur), Kristel Pelsers, Vivian Heijligers, Christiane Dolman 

(secretaris) 

 

1. Opening 

• Begroeting Rob van Gameren, die aansluit voor het agendapunt 

Basisvaardigheden 

 

2. Notulen/mededelingen/ingekomen post 

• Notulen - vastgesteld 

o OR nog eens onder de aandacht brengen bij de ouders 

• Ingekomen post 

o Notulen MR, geen op- of aanmerkingen 

o Brief decanen over banenmarkt (11/12 februari) 

○ Fred neemt contact op met decaan (Pieter 

Steenvoorden) met de vraag wat nog nodig is 

• Brief OR Connect College 

o Vragen over hoe onze OR werkt 

o In de voorbespreking afgehandeld 

• Mededeling directie: sloopvergunning is aangevraagd 

o 6 weken tijd om bezwaar te maken 

o Grootste zorg ligt bij het Cuypers-genootschap en Stichting 

Ruimte 

o Eventueel kort geding, er moet duidelijkheid komen 

o Nieuwe adjunct-directeur: Marcel Heijnemans 

○ Start met ingang van volgen jaar 

 

3. Leesuurtje  

• Communicatie rondom mediatheek – nog steeds niet helemaal duidelijk 

• Leesclub bovenbouw – leerling kan zich ervoor inschrijven, en dan is het 

verplicht 

 

4. Basisvaardigheden (Rob) 
Presentatie: https://share.mindmanager.com/#publish/4uGDCDL-
3nEa9lgbOy38_IddCOyY3IEyM7f7Kdos  
 

5. Aanpak toetsen voor kinderen met officiële dyslexie-verklaring 

• In plaats van meer tijd minder opdrachten (geldt alleen voor toetsen 

buiten de toetsweek) 

https://share.mindmanager.com/#publish/4uGDCDL-3nEa9lgbOy38_IddCOyY3IEyM7f7Kdos
https://share.mindmanager.com/#publish/4uGDCDL-3nEa9lgbOy38_IddCOyY3IEyM7f7Kdos
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• Logistieke overweging, docent bepaalt welke opdrachten overgeslagen 

mogen worden 

 

6. Veiligheid op school 

• Aantal diefstallen lijkt toegenomen (jassen) 

• Soms per ongeluk verkeerde jas meegenomen, soms met opzetverplaatst 

• Veiligheid gebouw (glasbreuk) 

• Matige kwaliteit ramen/kozijnen 
a. School heeft besloten hier alsnog in te investeren 

 

7. Vapen 

• Blijft zorgelijk 

• Steeds jongere kinderen 

• Lastig te zeggen of het toegenomen is 

• Ouders inlichten als kind met vape wordt ‘betrapt’ 

• ‘Lastig’ om vapes in te nemen en weg te gooien (zijn duur en eigendom 
van het kind) 

 

8. Gsm thuis of in de kluis (is er al een besluit genomen) 

• De algemene tendens is thuis of in de kluis. Ligt nu bij de MR, directie 

gaat ook nog het gesprek met de leerlingenraad aan 

• Wordt hybride oplossing want kinderen hebben ook nog de iPad 

 



 

 

3 
 

9. Rondvraag 

• AI – ondanks Marks vertrek wordt hier nog veel prioriteit aan gegeven. 

Advisory Board bestaat nog steeds. 

 
 

De volgende vergadering vindt plaats op woensdag 26 februari 2025 om 

20.00 uur. 

 

 


